

The new voice in jazz is a duo.

Bianca Pittoors & Marc Langis are **Bianca Basso**, a new musical duo with beautifully crafted original songs. There is a clearly vintage flavour to their unique eclectic approach.

True contemporary songwriters, they have reshaped jazz to reflect the world we live in and the broad influences that abound. Reactions to their first **CD entitled “i love”** have been addictive. **Ken Ehrlich**, producer of the Grammy Awards since 1980 said, *“It’s not that often that I put a CD on and realize that I’ve listened to it in its entirety and want more.....Well, this is one of those times”* about this exceptional debut album. *“We had kept our project under cover and close at heart”* says Langis who is now on hiatus from playing with Celine Dion, his employer since 1995, *“Now we just want to share it with the world.”*

More about Bianca Basso: www.BiancaBassoMusic.com

More about Bianca Pittoors: www.BiancaPittoors.com

More about Marc Langis: www.MarcLangis.com

Media inquiries may be sent to info@BiancaBassoMusic.com

La nouvelle voix du jazz est un duo.

Bianca Pittoors & Marc Langis sont **Bianca Basso**, un duo avec des chansons originales sculptées avec élégance. Il y a une saveur inmanquablement “vintage” à leur recette musicale éclectique.

Véritables compositeurs contemporains de chansons, ils ont transformé le jazz à leur manière pour refléter le monde actuel et sa vastitude d’influences. Les réactions au premier CD **“i love”** sont unanimes : il y a vraiment de quoi créer une dépendance! **Ken Ehrlich**, réalisateur des Grammy Awards depuis 1980 en dit ceci, *“Ce n’est pas souvent que j’écoute un disque en entier et que j’en reprendrais encore... et bien, voici une des ces occasions.”*

“On a voulu garder ce projet intime près de notre cœur” dit Marc Langis qui se retrouve en pause de ses concerts avec Celine Dion, son employeur depuis 1995, *“Maintenant on a le goût de partager ça avec le monde.”*

Informations et extraits sonores de Bianca Basso
www.BiancaBassoMusic.com

Informations sur Bianca Pittoors: www.BiancaPittoors.com

Informations sur Marc Langis: www.MarcLangis.com

Les médias peuvent s'adresser à info@BiancaBassoMusic.com pour en apprendre d'avantage.